
 

 

EIDANGER  
JEGER OG FISKERLAG 

Stiftet 4. desember 1950 
Org.nr: 992 721 626 

 
 

 

 

Referat styremøte EJFL den 7. november 2023 kl. 19.00 

 

Sted:  Lillegårdseter 

Til stede: Aina, Øyvind, Trond, Rune, Thomas, Tommy, Ronny 

 

Forfall: Kjell Vidar, Christoffer 

 

Referent: Aina S. Leines 

 

Sak nr. Saker til behandling: Ansv. Frist 

 Saksliste: 

 

• Dugnad 

• Blinkar 

• Løpande elg 

• Økonomi 

• Runde rundt bordet 

 

  

26/23 Dugnad: 

Korleis kalle inn medlemmer til dugnad? Snakk om å gjere dette via sms, men 

dette krevet litt kostander. Sender ein derimot SMS via ejfl si side, blir dette 

billigare. Det blei avgjort at dette skal gjerast. 

 

Øyvind  

27/23 Blinkar: 

Christoffer har bestilt 8 blinkar og det er plass til 2 til. Det er muligheit for å 

kjøpe inn 2 til for å benytte som innskytingsblinkar sidan det er på innskytinga 

det fort blir kø.  Styret er einstemmige på dette. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

28/23 Løpande elg: 

Er nesten byggmessig ferdig. Det gjenstår stort sett det tekniske. Kongsberg vil 

bli tilkalla når det tekniske skal installerast og tunes.  

 

 

  

29/23 Økonomi: 

743.476, -på konto pr i dag. 

 

 

Tommy  

30/23 Runde rundt bordet: 

Ronny: Har fått tilbakemelding frå kommunen på at foreninga må stoppe med 

hogst på langholdbana. Dette vil bli tatt til etterretning til det kjem ei 

avklaring. 

Øyvind: Ingenting nytt i hundegruppa 
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Thomas: Thomas og Ronny skal opp til Bø på infomøte den 16. november ang 

kurs i ledelse og styre mtp foreningsarbeid. 

Har fått våpensøknader frå Politiet, noko Thomas og Christoffer skal fylle ut. 

Rune: Er veldig imponert over gjengen som jobbar på bana på dagtid. 

Foreningen har eit veldig godt forhold til Bertelsen & Garpestad som hjelper til 

med hjullastar og gravemaskinar for å lage til vegar på anlegget. 

Har fått faktura frå Porsgrunn Kommune på 14 000,- på noko foreingen ikkje 

heilt veit kva gjeld. Rune skal nøste opp i dette. 

Rune har gravd ned endestykker til lyktestolpar og ønsker fleire lyktestolpar, 

bl.a. ved riflebanen. Foreninga ønsker å endre forskrifta slik at me kan skyte 

etter mørkets frambrudd. 

 

 

 

 

Christoffer/ 

Thomas 

 

Møte hevet kl. 20.54 

 


